
 

 

 

 

 

 

To:  G3 Parents 

From:  Dr Agnes Wai, Principal 

Date:  27th November 2019 

 

IBL Project – Field Trip 

 

In order to further your child’s understanding and appreciation of housing topics being discussed 

in IBL Project, the school is organising a field trip on 3rd December 2019 (Tuesday) to several 

estates in Hong Kong, which allows students to learn more about housing arrangements and 

living condition in Hong Kong. Details are as follow:  

 

—

 

為配合專題研習，本校將安排三年級學生於二○一九年十二月三日（星期二）進行實地考
察，以祈讓學生了解不同種類房屋的居住情況。詳情如下： 

 

Group 
組別 

Venue 
地點 

Time 
時間 

Transportation 
Fee 
交通費 

Guided 
Tour Fee 
導賞費 

1 
Kwai Chung Shek Yam Estate 

葵涌石蔭村 
8:30 am – 12:30 pm $55 --- 

2 
Pokfulam Village 

薄扶林村 
9:15 am – 12:00 pm $44 $75 

3 
Stanley Pak Kan Village 

赤柱八間 
9:15 am – 11:30 am --- --- 

 

Please complete the reply slip in our School app by 2nd December 2019 (Monday). The fee (if 

applicable) will be debited from your account in January 2020. For enquiries, please contact your 

child’s Chinese teacher on 2813 8410. 

 

請於十二月二日（星期一）或之前填妥本校手機程式內之回條，有關費用（如需）將於      

二○二○年一月於 台端轉賬戶口內扣除。如有查詢，請致電 2813 8410 與 貴子弟之中文
科老師聯絡。 

 

 以上通告 

三年級家長 

校長 

衞燕華博士 

二○一九年十一月二十七日 


